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Närvarande (understruket hos vem):                                                   
Björn (Björne) Andersson, Birgitta Hjerthén, Andreas Liljegren, Ronny Liljegren,  
Ulf Nilsson, Gunlis Samuelson, Ylva Svangren  
   

 
§ 1  Mötets öppnande 
 

Ordförande öppnade mötet med en snabb genomgång vad som hänt under våren, 
bland annat deltagande i 10-mila, breddläger med 25 deltagare, färdigställd lekplats 
och stretchplats vid Kinnerstugan samt en fantastisk kursverksamhet med mellan 70-
90 barn och totalt 150-170 personer inklusive alla ledare varje tisdag.  
Med orden ”Det är lätt att vara en stolt och nöjd ordförande i Gotlands Bro OK” 
förklarades mötet öppnat. 

 
§ 2  Godkännande av dagordning 
 
  Utskickad dagordning godkändes. 

 
§ 3  Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut 
 

Det tidigare utegymmet vid Kinner har rivits. 
Ulf har ännu inte lyckats få någon att ta över ansvaret för klubbkläderna. 
Ansökan till Riksidrottsförbundet angående bidrag till bastu-/duschanläggningen har 
skickats in. 
 
Ej genomförda punkter är att kontrollera vad som finns på klubbens usb-minne samt 
publicering av reviderat policyprogram på hemsidan. 
 
Efter genomgången lades föregående protokoll till handlingarna.  
           

§ 4  Inkomna och avgående skrivelser 
  

Två tack för uppvaktningar har inkommit, från Fred Boman samt Inger Westerlund. 
                

§ 5  Rapporter 
 

Ordförande 

 Rapport från två genomförda styrelsemöten i Gotlands Orienteringsförbund: 
-  Elverket har servats av GEAB och är också placerat hos GEAB  
-  Från och med 1 september 2017 har Anna Samelius en halvtidstjänst hos   
   förbundet inklusive Idrottsgymnasiet 
-  Förbundet finns med på onsdag i Almedalsveckan med Jonas Pettersson 
   som sammanhållande 
-  Tävlingskommittén har fått i uppdrag att se över bestämmelserna för Tröj- 
   priset 
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    -  Anmälningsansvaret för Gotlandslagen (inför kavlar) övergår från Åke  
       Kappel  till Ronny 

 Som tidigare nämnts har ansökan om bidrag till bastu-/duschanläggningen 
lämnats in till Riksidrottsförbundet. Äskat belopp är 1,1 miljoner kronor vilket 
beräknas vara 30 % av totala byggkostnaden. Gotlands Idrottsförbund ställer 
sig mycket positiv till satsningen men något beslut om att stötta projektet är 
ännu ej taget. 

 Ronny kontaktar Anna Samelius för en insats att fånga in orienterande 
militärer som nu och i framtiden vistas på Gotland 

 Sammanställningar från genomförda konferenser behöver påminnas om ska 
vara levande dokument vid respektive kommittés möten; Ronny skickar ut 
dokumentet ”Vad göra 2017-18” 

Sekreterare 

Uppdraget att revidera klubbens organisationsplan är genomfört och planen är 
publicerad på hemsidan.       

Kassör 

 101 000 kr har hittills förts över till ett räntebärande konto hos Landshypotek. 
Ylva fortsätter överföra pengar dit. 

 Sammantaget har budgeten för Natt-i-natta och Broruset hållits även om det 
för respektive tävling blivit andra utfall än budgeterat. 

 Posten Kontorsmaterial har redan sprängt budgeten mest beroende på 
behovet av (dyra) tonerinköp. 

 Kostnader via Gotlands Orienteringsförbund skapar stor osäkerhet hur de ska 
redovisas. Tydliga riktlinjer efterlyses! 

 Gotlands Bro OK har hittills stått för alla kostnader i samband med Ungdoms-
SM men nu är övriga klubbar fakturerade. 

 De kostnadsfria fikorna och soppkvällar på tisdagar har sprängt budgeten. Det 
är i sig positivt eftersom det är ett resultat av många kurs- och tränings-
deltagare! 

 Ylva har närvarat vid en SISU-kväll anordnad av Skatteverket. Värdefull 
information gällande föreningars deklaration delgavs. 

 Janne Norrby har ställt en fråga om framtida utskick av Broosket nu när 
föreningsbrev har försvunnit. 
Beslut:  Birigitta kontaktar Janne för att diskutera hur detta kan lösas. 

 Dags att göra rent hus vad gäller sedlar och mynt som är kopplade till 
klubben. 30 juni är sista giltiga dagen. 

 Kinnerstugan inklusive inventarier har ett gott försäkringsskydd men det 
återstår ett frågetecken kring tävlingsutrustningen där bland annat datorer 
ingår. 
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Infokommittén 

Det tidigare beslutade informationsbladet till nya medlemmar är framtaget. Det 
är allmänt hållet men innehåller hänvisningar till hemsidan för den som vill veta 
mer. Bladet delas ut vid Kinnerstugan och sänds ut via e-post. 

Manusstopp för nästa Broosket är 10 juni för utdelning vid DM Sprint 21 juni. 

Tävlingskommittén 

 Jonn Bomann har engagerat Christina Wahlgren (Wallis) som ledare för 25-
manna. 

 Erik Löfgren är utsedd som huvudansvarig för klubbens kartor. 

 Efter sprint-DM håller Jonn och Erik ett möte med samtliga klubbars 
kartansvariga.  

 Tävlingsledare för Nattinatta och Broruset 2018 är Sven-Åke Asklander. 
Biträder med fältarbete gör Björne. 

 Gabriella Hammarskjöld är tävlingsledare för sprint-DM. 

 Beviljas ett bidrag på 4 000 kr till årets sommarfest som kommer hållas vid 
Kinnerstugan 13 juli kl. 18.00. 

 Markägarkontrakt är klara och påskrivna inför 3-dagars 2018. 

Ronny initierade en diskussion gällande sprinttävlingar. Gotlandsdistriktet har 
inte anammat att arrangera den typen av tävlingar. För ungdomar skulle det 
kunna vara en bra tävlingsform som kan upplevas tryggare än att springa ensam i 
skogen. 
Beslut:  Björne tar med diskussionen till kommittén.     
   

Stugkommittén 

 Elva uppsättningar cykelkläder är beställda, med samma reklam som på 
tävlingströjorna. Kostnad per ställ är 1 300 kr. 
Beslut:  Klubben subventionerar med 200 kr per ställ vilket i stället hamnar på 
en kostnad av 1 100 kr. 

 Det närmar sig en lösning vad gäller Kinnerstugans larm och lås. Syftet är att 
komma ifrån nyckelhanteringen. Enligt rekommendation bör tillgängligheten 
ske i två steg: först ta sig in i stugan (t ex via programmerbart handtag på 
ytterdörren) och först därefter larma av.  

 Lekplatsen är som tidigare skildrat färdigställd. 

 Mikael Hjerthén är anställd som sommarvaktmästare. Planen är att även 
Jocke Björkegren anställs vilket betyder två vaktmästare på plats under 
sommaren. 

 Vägen till och från Kinnerstugan vållar en del bekymmer. Framkomligheten 
har begränsats genom farthindrande krukor. Detta försvårar i hög grad för 
bussar och husvagnar att ta sig till klubbstugan. 
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För en bättre lösning krävs att det bildas en vägförening men det är tveksamt 
om det finns tillräckligt intresse för det bland de boende.   
Beslut:  Kommittén pratar med de boende igen. 

 Avloppet är inte godkänt och det kan vara bråttom att få det åtgärdat. Det 
finns en kostnadsberäkning på ca 120 000 kr, en utgift som helt enkelt måste 
accepteras. Än så länge är ingen tidsfrist satt.  

 Monica Westfält-Nilsson frånsäger sig ansvaret att fortsätta göra kaffelistan. 
Beslut:  Helene Eklund tillfrågas som efterträdare. 

Träningskommittén 

Inledningsvis ett varmt tack riktat till alla som ställt upp och hjälpt till på 
tisdagskvällarnas kursverksamhet! 

 Brent Godman lägger alla orienteringsträningar i molnet, tillgängliga för alla. 

 En lapp med sommarens alla orienteringsaktiviteter har delats ut till  
kursdeltagarna - ”Kul vid Kinner” 20 juni och 4 juli, motionsorienteringar, 
sprintcup samt 2- och 3-dagars. 

 Efter sommaruppehållet påbörjas kursverksamheten igen 22 augusti. 
Mestadels kommer man hålla till vid Kinnerstugan men några tillfällen även 
vid Gardastugan. 

 Vid Kinner finns kartritarprogrammet OCAD version 12. Sitter man där och 
jobbar med en karta och sparar i den versionen går det inte att öppna på 
hemmaplan där man som högst har version 11. Uppmaningen är alltså att 
alltid spara i lägsta versionen på Kinners kartritardator. 

 Leif Svangren och Jenny Andersson är ledare på Rikslägret i Idre. 

§ 6  Uppvaktningar 

Den påbörjade uppvaktningslistan för året kompletterades fram till i höst. 

§ 7  Övriga frågor 

Inga övriga frågor anmäldes. 

§ 8  Nästa styrelsemöte 

Nästa möte blir onsdag 23 augusti kl. 18.30 hos Ronny.  

§ 9  Mötets avslutande 

Ordförande tackade mötesdeltagarna och avslutade därmed mötet.  

Protokollförare:    Justerare: 
 
 

 
Gunlis Samuelson    Ronny Liljegren    Ulf Nilsson  

              


